
 

Van:  < >

Verzonden: dinsdag 27 september 2022 11:32
Aan: Asielzoekers Tubbergen
Onderwerp: RE: info bijeenkomst d.d. 5-9-2022

Geachte mevrouw,

Bedankt voor uw mail.

Echter u geeft inhoudelijk weinig antwoorden op mijn vragen.

U antwoord op vraag 1 dat de juridische mogelijkheden zijn verkend. Begrijp ik goed dat er niets is gebeurd? Wat is
er verkend?

Het antwoord op vraag 2 is een antwoord in algemene zin , het is een stelling. Echter graag een antwoord op mijn
vraag.

Het antwoord op vraag 3 is niet juist. Gisteren heeft de Staatsecretaris geantwoord op Kamervragen dat ook de
locatie in Vasse in beeld is geweest, camping de Tutenberg. Het college heeft dat afgewezen i.v.m. Natura 2000. 
Waar was het college bang voor inzake de natuur i.v.m. asielzoekers?

Graag een antwoord op vraag 5, een algemeen verhaal heb ik niet veel aan. Er zijn omwonenden met trauma's , 
angsten en aan de medicatie. Wat doet het college voor die mensen.

Vraag 6 gisteren avond bij de bijeenkomst van de achterban bij Morshuis kwamen er cijfers op tafel die bevestigd
werden door medewerker  het COA. De cijfers die ik genoemd heb in vraag 6 zijn door het COA
gepubliceerd. Zou u uw antwoord nog eens willen herzien.

Vraag 7 de lampen zijn uit, de bouwhekken staan er nog steeds, als ze niet weg gehaald worden beloof het dan niet. 
Graag duidelijkheid.

Er is beloofd dat de plaatselijke ondernemers betrokken zouden worden. Hoe is het mogelijk dat er containers
vanuit een bedrijf uit Enschede gehuurd worden met de naam , is dat familie van de Burgemeester.

Graag antwoorden.

Groet,

Verzonden vanuit Mail voor Windows

Van: Asielzoekers Tubbergen
Verzonden: maandag 26 september 2022 08:36
Aan: ' '
CC: Asielzoekers Tubbergen
Onderwerp: FW: info bijeenkomst d.d. 5-9-2022

Beste ,
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Wij hebben elkaar ook even telefonisch gesproken. Nogmaals excuses voor de late beantwoording van uw mail. Ook 
dit bericht is via een andere weg binnengekomen, waardoor het voor ons lastig was om snel te reageren. Mocht u in 
de toekomst vragen of opmerkingen hebben over asielzoekers in de gemeente Tubbergen, dan kunt u die het beste 
stellen via dit mailadres. Wij plannen graag een afspraak met u om verder door te praten over eventuele vragen en 
het vervolgproces.

Wat is er juridisch gedaan vanaf 16 augustus tot 31 augustus 2022?
We hebben in deze periode de mogelijkheden verkend.

Het college zag vooral juridische mogelijkheden na het indienen van een vergunningaanvraag en heeft besloten om 
geen gebruik van te maken van een voorbereidingsbesluit. De gemeenteraad heeft 30/08/22 besloten om het 
voorbereidingsbesluit wel toe te passen.

Het college vond 150 of meer asielzoekers teveel voor een dorp als Albergen. Bovendien vond de gemeente de 
locatie te klein. Waarom is het college nu akkoord gegaan met 150 asielzoekers?
De gemeente vindt 150 asielzoekers ook veel op deze locatie, maar dat is veel beter dan 300. Bovendien zijn ook 
eisen gesteld aan de samenstelling, waardoor het nu gaat om 50 statushouders en 100 asielzoekers.

Waarom worden de 150 asielzoekers niet over de kerkdorpen verdeeld? Dat is voor alle betrokkenen veel 
humaner.
Dat is geen mogelijkheid geweest in afstemming met het Rijk en het COA.

Hoe kan een overeenkomst met de staatsecretaris worden gesloten, terwijl de raad unaniem een 
voorbereidingsbesluit heeft genomen?
Zo lang het voorbereidingsbesluit geldt, kan geen omgevingsvergunning worden verleend. Het is wel mogelijk om 
een overeenkomst vast te stellen.

De gemeente en het COA hebben tijdens de bijeenkomst verteld wat er voor de asielzoekers gedaan wordt. Wat 
doen de gemeente en het COA voor de omwonenden?
De gemeente heeft in gesprek met het Rijk over de kaders op hoofdlijnen de wensen van de direct omwonenden 
ingebracht. Deze zijn meegenomen in de overeenkomst over de kaders op hoofdlijnen voor zover mogelijk. Helaas 
was het niet mogelijk om een einddatum af te spreken. Wat wel mogelijk was, is dat is opgenomen dat wanneer de 
behoefte aan opvang van asielzoekers afneemt, het COA in gesprek gaat met de gemeente over de bestemming van 
het pand aan de Gravendijk 6.

De begeleidingsgroep wordt betrokken bij de uitwerking van de bestuursovereenkomst; bijvoorbeeld bij het 
veiligheidsplan. Omwonenden kunnen deel uit maken van de begeleidingsgroep.

De burgemeester heeft gevraagd waar de omwonenden bang voor zijn. Een recent voorbeeld is van 3 september 
in Wijk bij Duurstede. Er waren in 2020 en 2021 16255 en 16185 geregistreerde incidenten door het COA. 
Het COA heeft tijdens de bijeenkomst aangegeven dat hun onderzoek andere cijfers laat zien.

Er is beloofd om de bouwhekken weg te laten halen en het groene licht te doven. Wanneer vindt dat plaats?
Wij hebben begrepen dat het COA daar inmiddels actie op heeft ondernomen.

Waarom ontvangen niet alle omwonenden brieven?
De gemeente heeft de adreslijsten aangevuld op basis van de gegevens die de mensen zelf hebben aangeleverd. Dat 
kan een mailadres zijn en/of een postadres. Als geen postadres bekend is, sturen we geen brief, maar wel een mail. 
Inmiddels is iedereen die zich heeft aangemeld voor de verzendlijst of de bijeenkomst aangeschreven om de 
gegevens waar nodig aan te vullen.

Met vriendelijke groet,
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Team asielzoekers gemeente Tubbergen,

E: asielzoekers@tubbergen.nl

De gemeenten Dinkelland en Tubbergen werken samen om inwoners nog beter van dienst te kunnen zijn. 
Dit doen zij onder de naam Noaberkracht.

Gemeente Dink lland Gemeente Tubbergen Noaberkracht Dinkelland Tubbergen 
Nicolaasplein 5 | Postbus 11 | Raadhuisplein 1 | Postbus 30 | Postbus 21 | 7590 AA | Denekamp
7590 AA | Denekamp 7650 AA | Tubbergen info@noaberkracht.nl
T . 0541 854 100 | F. 0541 854 320 T. 0546 628 000 | F. 0546 628 111
info@dinkelland.nl gemeente@tubbergen.nl
www.dinkelland.nl www.tubbergen.nl
@Dinkellandinfo @Gem_Tubbergen

Van:  < >

Verzonden: dinsdag 6 september 2022 14:37
Aan: Gemeente Tubbergen <gemeente@tubbergen.nl>
Onderwerp: info bijeenkomst d.d. 5-9-2022

Geachte Burgeme ster,

N.a.v. uw bezoek d.d. 5-9-2022 ben ik niet in de gelegenheid gesteld mijn vragen te stellen.
Zou U zo vriendelijk willen zijn mijn onderstaande vragen alsnog te beantwoorden.

U zou alle juridische middelen aangrijpen om het AZC tegen te houden. Kunt U openheid geven wat er juridisch is
gedaan vanaf 16 augustus tot 31 augustus.

In Uw nieuwsbrief van 21 augustus schreef u wat uw standpunt was. u vond het Elshuys niet geschikt voor de
opvang van grote aantallen asielzoekers. Dat heeft U ook de Staatsecretaris laten weten op 19 augustus j.l. en daar
stond U op 21 augustus nog steeds achter. U vond het aantal van 150 of meer asielzoekers teveel voor een dorp als
Alb rgen. Bovendien vond U de locatie te klein.
Wat heeft U bewogen om Uw standpunt van 21 augustus j.l. op 31 augustus te verlaten en akkoord te gaan met
150 asielzoekers dat volgens U te klein was op 21 augustus j.l.

Kunt U ook de vraag beantwoorden waarom de 150 asielzoekers niet over de kerkdorpen verdeeld kunnen worden. 
Dat is toch voor alle betrokkenen veel humaner.

Hoe heeft U een overeenkomst met de Staatsecretaris kunnen sluiten op 31 augustus j.l. 
Terwijl er een unaniem genomen voorbereidingsbesluit van de raad ligt.

Wat is Uw antwoord op de gestelde vraag betreffende het Europese Recht voor woongenot omwonenden.
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U en het COA hebben verteld wat er allemaal voor de asielzoekers gedaan wordt.
Bedrijf hulp verleners, veiligheid, cursussen, openbaar vervoer, medische verzorging, kinderopvang, recreatie, sport, 
geloof, medische zorg, verlichting aanleggen etc.
Ik heb niets gehoord wat U en het COA voor de omwonenden gaat doen, mensen met trauma's, u heeft zelf na
afloop met   gesproken. Zij en vele buurtgenoten hebben hulp van U nodig.

Uw vraag waar de omwonenden bang voor zijn. E n voorbeeld zaterdag 3 september zijn er 100 mensen op gehokt
in Wijk bij Duu stede. 14 mensen al weer weg wegens misdragingen, criminaliteit en incidenten. Inmiddels 4 extra
agenten en enkele handhavers, continue 10 beveiligers. Geen mensen uit veilige landen. Er waren in 2020 en 2021
16255 en 16185 geregistreerde incidenten door het COA, daar zijn de mensen bang voor Burgemeester. 
Alle incidenten zijn niet geregistreerd schrijft het COA.

U heeft gisteren beloofd de bouwhekken weg te laten halen en het groene licht te doven, denkt u daar nog aan.
Kunt U ook de surveiance van de politie matigen en geen politie auto's nachts parkeren bij het Elshuys, dat geeft
angst onder de omwonenden (  ).

Tot slot hoe komt het dat de Gemeente Tubbergen zo slecht communiceert, enkelen krijgen brieven van de
Gemeente, anderen niet, waaronder ikzelf.
Vandaag voor de 2 keer om de brieven gevraagd.

In afwachting van Uw antwoorden verblijf ik,

Met vriendelijke groet

Bestanden me m a ro's o .a. ex ensie . z ip of . exe wo den all en na ov leg door onze
m i se ve s gea cep eerd!
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